

Title (en)
VENTILATION METHOD AND APPARATUS.

Title (de)
VERFAHREN UND VORRICHTUNG ZUR ENTLÜFTUNG.

Title (fr)
PROCEDE ET APPAREIL DE VENTILATION.

Publication
EP 0091430 A1 19831019 (EN)

Application
EP 81902945 A 19811020

Priority
SE 8100311 W 19811020

Abstract (en)
[origin: WO8301500A1] Method and apparatus for a mainly temporary ventilation of a room. A fan (9) blows air from the room (1) through an inflatable balloon (15), being placed in a permanent opening, e.g. a window (5), in a wall (4) limiting the room. The balloon (15) is provided with at least one exhaust opening (16) being dimensioned so that an overpressure is built up inside the balloon sufficient to keep the balloon inflated and in abutment with the limitations (6) of the opening (5).

Abstract (fr)
Procédé et appareil de ventilation essentiellement temporaire d'une pièce. Un ventilateur (9) envoie de l'air de la chambre (1) au travers d'un ballon gonflable (15) placé dans une ouverture permanente, p.ex. une fenêtre (5), dans une paroi (4) délimitant la pièce. Le ballon (15) est pourvu au moins d'une ouverture de sortie (16) ayant des dimensions telles qu'une surpression se forme à l'intérieur du ballon, cette surpression étant suffisante pour maintenir le ballon gonflé et en appui contre les limites (6) de l'ouverture (5).

IPC 1-7
F24F 7/007

IPC 8 full level
F24F 7/007 (2006.01); **F24F 7/06** (2006.01)

CPC (source: EP)
F24F 7/065 (2013.01)

Designated contracting state (EPC)
AT CH DE FR GB LI NL

DOCDB simple family (publication)
WO 8301500 A1 19830428; AT E14789 T1 19850815; AU 7723781 A 19830505; DE 3171721 D1 19850912; EP 0091430 A1 19831019;
EP 0091430 B1 19850807; JP S58501782 A 19831020

DOCDB simple family (application)
SE 8100311 W 19811020; AT 81902945 T 19811020; AU 7723781 A 19811020; DE 3171721 T 19811020; EP 81902945 A 19811020;
JP 50336681 A 19811020